
 

 
Gouda, 27-05-2023 
 
 
 
Geachte meneer/mevrouw, 
 
 
De oudercommissie hee� het afgelopen jaar verschillende op- of aanmerkingen gehad op de 
dagelijkse gang van zaken bij VIPKids. Deze op- of aanmerkingen zijn allemaal besproken met de 
leiddinggevenden van VIPKids. De oudercommissie is van menig dat de leiddinggevende een deel van 
de opmerkingen goed hee� afgehandeld en op andere opmerkingen goede stappen zet. Er zijn o.a. 
opmerkingen gemaakt over: 
- Ziekteprotocol 
- S�jging tarieven  
- De overdracht in de ochtend waarbij het belangrijk is dat er genoeg aandacht is voor het welkom 
heten van het kind. 
- De terugkoppeling van de leidsters bij het ophalen van het kind.  
- Het kijken van filmpjes op de groep. 
- Het gebruik van de eigen telefoon door de leidsters.  
Wij zijn tevreden met de samenwerking tussen de oudercommissie en de leidinggevende(n) van 
VIPKids.  
 
 
De oudercommissie van Goverwelle bestaat op dit moment uit 3 leden. Er zal op korte termijn weer 
een nieuwe vergadering worden ingepland.  
De oudercommissie nodigt alle ouders uit om punten voor dit overleg aan te dragen.  
 
Hopend u hiermee voldoende te hebben ingelicht, 
 
Oudercommissie VIPKids 


